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Verslag van de vergadering van de commissie Algemene Zaken, 
gehouden op 25 februari 2021, digitaal via MS Teams.

Aanwezig:
J.P.H. Gruijters voorzitter
A.P.H van der Aa    plv. lid 
R.A.G van den Berkmortel lid
H.M.M. van Bree lid
J.J.M. Brouwers lid
J.B.J.A.M. Hendriks     lid commissie Ruimtelijk Domein 
R.J.B. van Heugten lid commissie Ruimtelijk Domein
J. H. Strijbosch lid
M.H.A. Tijssen lid
F.L.J. van der Meijden burgemeester 
J.H.C.M. Briels wethouder
A.J.L. Meulensteen wethouder 
M.L.M. van Heijnsbergen griffier
P. Schouw hoofd afdeling Omgevingsbeheer

Afwezig:
M.J.T. van der Heijden lid

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering. Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
De heer Van der Heijden wordt vervangen door de heer Van der Aa.

2. Vaststelling van de agenda.
De heer Strijbosch meldt dat hij zich bij agendapunt 5 (Artex) terughoudend zal opstellen 
omdat het hier zijn oude werkgever betreft.
De agenda wordt conform vastgesteld.

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de gecombineerde vergadering van de 
commissies Algemene Zaken en Sociaal Domein van 14 januari 2021.
De besluitenlijsten worden conform vastgesteld.
De toezeggingenlijst wordt conform vastgesteld.

4. Ingekomen stukken en mededelingen.
De burgemeester schetst de gang van zaken rondom de parkeerproblematiek in de 
Torenakkerweg in Aarle-Rixtel. Er was overeenstemming bereikt met het desbetreffende 
bedrijf en de buren. Daarna zijn er zienswijzen ingediend naar aanleiding van de gekozen 
oplossing, ook door de betrokkenen zelf. Daaruit blijkt dat er geen consensus mogelijk is. Het 
college heeft daarom besloten hier verder niet meer in te investeren.
Wethouder Briels geeft een antwoord op een aantal schriftelijke vragen van de fractie PNL 
over de capaciteitsproblemen bij Enexis. Het college was hiervan op de hoogte. Enexis is in 
juli 2020 al gewaarschuwd via berichten in de krant. Tijdens de thematische 
raadsbijeenkomst van 11 februari is de laatste stand van zaken ook nog toegelicht. De 4 
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aanvragen voor zonnevelden zijn door de raad beoordeeld. Twee 
daarvan zijn inmiddels vergund en hebben ook een bindende toezegging van Enexis. Ook de 
andere 2 aanvragers hebben overigens die toezegging. Daarmee kunnen die projecten 
gewoon doorgang vinden. Er heeft zich zelfs een 5e partij gemeld die ook een bindende 
offerte heeft. De antwoorden op de vragen zullen schriftelijk worden bevestigd.  

Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief over de decembercirculaire gemeentefonds 2020 
vraagt de heer Van den Berkmortel of de bijdragen van het rijk voor de verkiezingen 
voldoende is om de kosten te dekken.
De heer Strijbosch vraagt om een toelichting op de oorzaak van het budgettair effect van de 
circulaire.
De heer Van der Aa vraagt of bij het college bekend is of er verenigingen in de knel komen 
als gevolg van de coronacrisis.  
Wethouder Meulensteen geeft in zijn uitleg over de oorzaak van het budgettair effect aan dat 
deze niet alleen het gevolg is van de vergoeding voor corona. Er is ook sprake van andere 
bijstellingen. Bij hem zijn geen signalen bekend van verenigingen die in de problemen 
komen. De burgemeester geeft aan dat nog niet duidelijk is of vergoeding voor de 
verkiezingen voldoende is. Zodra dat bekend is zal hij de raad daarover informeren. 
Ook hij kent geen signalen over clubs in de problemen. Indien nodig zal het college daarop 
acteren.
Ten aanzien van de raadsinformatiebrief over het toezichtoordeel Informatie- en 
Archiefbeheer van de provincie vraagt de heer Van den Berkmortel aandacht voor de 
veiligheid van persoonsgegevens. 
De burgemeester geeft aan dat eventuele onvolkomenheden altijd worden gemeld.
Ten aanzien van de raadsinformatiebrief over het uitvoeringsprogramma VTH 2021 vraagt de 
heer Van den Berkmortel aandacht voor de handhaving van de erfbeplantingplicht. Verder 
vraagt hij waar de tekortkomingen die de provincie noemt betrekking op hebben.
De burgemeester geeft aan dat altijd op signalen wordt geacteerd. Als er situaties bekend 
zijn dient men die door te geven. De informatie over de geconstateerde tekortkomingen 
vraagt hij na en zal hij schriftelijk mededelen aan de commissie. 
Ten aanzien van de raadsinformatiebrief over de provinciale beoordeling begroting 2021 van 
Laarbeek vraagt de heer Strijbosch of het oordeel van de provincie hetzelfde zou zijn geweest 
als de decembercirculaire al bekend was geweest. 
De heer Tijssen is van mening dat er sprake is van een verslechterde financiële situatie en 
vraagt of het college al maatregelen in gedachten heeft. 
Wethouder Meulensteen spreekt van een iets minder rooskleurige situatie. Bij de kadernota 
zal daar nader op ingegaan worden.  

5. Presentatie stand van zaken textielbedrijf Artex Bosscheweg Aarle-Rixtel. 
Naar aanleiding van de vele vragen die er in het afgelopen jaar gesteld zijn over de 
vergunning-situatie en de handhaving daarvan bij Artex, geeft de burgemeester toelichting 
op de stand van zaken. De heer Schouw zet aan de hand van een presentatie uiteen hoe de 
situatie is ontstaan en hoe de gemeente in de afgelopen periode heeft gehandeld. De casus 
speelt al vele jaren. Vanuit de gemeente is veel werk gemaakt van het nader tot elkaar 
brengen van de betrokken partijen. In het kader van de handhaving zijn er vele onderzoeken 
verricht waarbij onder andere GGD, ODZOB en RIVM zijn betrokken. Er is steeds getoetst aan 
de geldende spelregels. De situatie heeft voor veel omwonenden echter een grote emotionele 
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lading. Op klachten wordt direct geacteerd en als er sprake is van 
overtredingen wordt er gehandhaafd. Dan moet er echter wel sprake zijn van overtredingen. 
Die heeft men tot op heden niet kunnen vaststellen. Om niets aan twijfel over te laten wordt 
er gewerkt met onafhankelijke instanties. Er zijn korte communicatielijnen met de 
omwonenden. Vastgesteld moet worden dat de wederzijdse standpunten zijn verhard en dat 
de dialoog niet heeft geleid tot begrip en empathie. 
Normaliseren van de situatie is het uitgangspunt en daarom gaat het college terughoudend 
om met het verzoek om uitbreiding van Artex. Hij beantwoordt samen met de heer Schouw 
een aantal verhelderende vragen vanuit de commissie.

6. Wet Kenbaarheid Publiekrechtelijke beperkingen (WKPB).
De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

7.   Inzet budget duurzaamheid.
Naar aanleiding van een daartoe gestelde vraag geeft wethouder Briels aan dat de 
opmerkingen die gemaakt zijn tijdens de thematische raadsbijeenkomst van 11 februari over 
de RES en de warmtetransitie uiteraard meegenomen worden in de uitvoeringsplannen. 

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

8. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking.
De heer Van den Berkmortel merkt naar aanleiding van de stukken van de vergadering van 
de Raadstafel21 op dat hij ervan uitgaat dat het Algemeen Bestuur van de MRE de raadstafel 
serieus neemt. Deze overleggroep is een manier om makkelijker de verbinding te zoeken met 
de gemeenschappelijke regeling. Daarom past een rol als ambassadeur van de raadsleden 
beter dan dat zij in het Algemeen Bestuur zitting krijgen. Hij pleit voor een platform om 
elkaar te kunnen ontmoeten, ook ten aanzien van de andere belangrijke gemeenschappelijke 
regelingen. 
De burgemeester geeft aan dat de raadstafel zeer gewaardeerd wordt door het bestuur. Hij 
meldt verder dat het dagelijks bestuur van de MRE besloten heeft om de 2e tranche van de 
coronagelden uit te geven ten behoeve van het MKB. De brief waarin dit wordt medegedeeld 
is onderweg.  

9. Rondvraag.
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

10. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 15 april 2021.

De griffier, De voorzitter,

M.L.M. van Heijnsbergen                            J.P.H. Gruijters


